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Protokół nr 178/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 14 czerwca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Małgorzata Komar   - z-ca Powiatowego Państwowego  

        Inspektora Sanitarnego w Wieluniu 

4. Pan Wojciech Panek   - inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Anetta Nowaczyk   - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

        w Olewinie (WTZ) 

6. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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7. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  

8. Pani Anna Freus    - dyrektora Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

9. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

10. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

11. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

        (ZS nr 1) 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXV, CLXXVI i CLXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. - temat 

sesyjny.  

6. Rozpatrzenie prośby Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie  

o wyrażenie zgody na wymianę zużytego wyposażenia i jego dodatkowe 

doposażenie w kwocie 20.000,00 zł.  

7. Zaakceptowanie postanowień Aneksów do porozumień nr 15a, 15b, 15c, 

zawartych w dniu 18.06.2012 r., zmienionych późniejszymi Aneksami w sprawie 

wydatków ponoszonych przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu 

dzieci w rodzinach zastępczych zawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  
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8. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 3/2018, zawartego  

w dniu 11.05.2018 r. w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto Łódź  

z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Wieluńskiego.  

9. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2021 zawartego  

z Powiatem Wieruszowskim w dniu 08.04.2021 r. w sprawie ponoszenia 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka w rodzinnej pieczy zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

10. Zaakceptowanie postanowień Aneksów nr 1 do porozumień z Miastem Chorzów 

zawartych w dniu 31.01.2023 r. w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę  

i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zlecanych przez Powiat 

Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu - temat sesyjny. 

13. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.04.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.05.2023 r. 

14. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pozytywną opinię oferty kredytowej na udzielenie 

kredytu obrotowego nieodnawialnego. 

15. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Olewin w sprawie wykonania projektu 

i przebudowy drogi powiatowej nr 4518E w m. Olewin (Olewin-Wierzchlas).  

16. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców sołectwa Dębina i Walków w sprawie 

budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 4529E na odcinku od drogi 

krajowej nr 74 do skrzyżowania z drogą gminną w m. Dębina.  
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do wykonywania w imieniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu praw i obowiązków wierzyciela w trybie ustawy  

z dnia 17 czerwca 1966 r. o postępowaniu egzekucyjnym w administracji  

w sprawach z zakresu zarządzania drogami powiatowymi.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach  

2023 – 2026. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/337/22  

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć  

i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia 

zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2022 - temat sesyjny.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przekazał, że wczoraj 

wypłynęły dodatkowe materiały, które proponuje rozpatrzyć w punkcie pn. „Sprawy 

bieżące”, a są nimi: wniosek Dyrektora ZS nr 1 w Wieluniu dotyczący konkursu 

prowadzonego przez Urząd Marszałkowski. Poinformował, że jest prośba  

o ogłoszeniu przez powiat ogłoszenia na BIP-e (Biuletyn Informacji Publicznej) w celu 

wyłonienia partnera konkursu. Podkreślił, że jest taki wymóg. Kolejne sprawy dotyczą 

udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

w celu wydatkowania środków promujących czytelnictwo, dodając, że również taki 

sam wniosek jest z Zespołu Szkół nr 2 i z I Liceum Ogólnokształcącego w Wieluniu. 

Nadmienił, że są to punkty, które będą omawiane w „Sprawach bieżących”. 
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Powiedział, że rozumie, że jest zgoda, aby te punkty omówić. Nikt nie zgłosił 

sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął zaproponowany porządek obrad.   

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXV, CLXXVI i CLXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. - temat 

sesyjny.  

6. Rozpatrzenie prośby Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie  

o wyrażenie zgody na wymianę zużytego wyposażenia i jego dodatkowe 

doposażenie w kwocie 20.000,00 zł.  

7. Zaakceptowanie postanowień Aneksów do porozumień nr 15a, 15b, 15c, 

zawartych w dniu 18.06.2012 r., zmienionych późniejszymi Aneksami w sprawie 

wydatków ponoszonych przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu 

dzieci w rodzinach zastępczych zawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

8. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 3/2018, zawartego  

w dniu 11.05.2018 r. w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto Łódź  

z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Wieluńskiego.  

9. Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2021 zawartego  

z Powiatem Wieruszowskim w dniu 08.04.2021 r. w sprawie ponoszenia 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka w rodzinnej pieczy zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  
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10. Zaakceptowanie postanowień Aneksów nr 1 do porozumień z Miastem Chorzów 

zawartych w dniu 31.01.2023 r. w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę  

i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zlecanych przez Powiat 

Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu - temat sesyjny. 

13. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.04.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.05.2023 r. 

14. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pozytywną opinię oferty kredytowej na udzielenie 

kredytu obrotowego nieodnawialnego. 

15. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Olewin w sprawie wykonania projektu 

i przebudowy drogi powiatowej nr 4518E w m. Olewin (Olewin-Wierzchlas).  

16. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców sołectwa Dębina i Walków w sprawie 

budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 4529E na odcinku od drogi 

krajowej  

nr 74 do skrzyżowania z drogą gminną w m. Dębina.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do wykonywania w imieniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu praw i obowiązków wierzyciela w trybie ustawy  

z dnia 17 czerwca 1966 r. o postępowaniu egzekucyjnym w administracji  

w sprawach z zakresu zarządzania drogami powiatowymi.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach  

2023 – 2026. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/337/22  

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć  

i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia 

zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2022 - temat sesyjny.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXXV, CLXXVI i CLXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

z CLXXV posiedzenia Zarządu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 175/23 z CLXXV posiedzenia Zarządu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXVI posiedzenia Zarządu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 176/23 z CLXXVI posiedzenia Zarządu (głosowało 5 członków Zarządu). 

. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXVII posiedzenia Zarządu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 177/23 z CLXXVII posiedzenia Zarządu (głosowało 5 członków Zarządu). 

. 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. - temat 

sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że materiał o tym był również na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

przy Staroście Wieluńskim. Dodał dla informacji Zarządu, że Komisja na jego 

wniosek zaakceptowała monitorowanie ujęć wody, co krótko przedstawił. Powitał 

zastępcę dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej - panią 

Małgorzatę Komar oraz pana Wojciecha Panka - koordynatora w Biurze Informacji  

i Bezpieczeństwa. Udzielił głosu pani Małgorzacie Komar.  

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o ruchy 

antyszczepionkowe. W 2020 r. nie było nic, w 2021 r. 14 osób, teraz 10  

i są jakieś ponaglenia. Zapytał, jak to się ostatecznie zakończyło - czy tylko mandat 

ktoś dostał, jak to wygląda?  

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu odpowiedziała, że są kary, to jest kilkanaście osób co roku, 

różnie to jest, w jednym roku mniej, w jednym więcej. Poinformowała, że prowadzą 

postępowanie z POZ-ami (Podstawowa Opieka Zdrowotna), które wykonują 

szczepienia ochronne. Stwierdziła, że musi być prowadzona jakaś edukacja w celu 

wyedukowania rodziców o zasadności szczepień. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że Internet robi swoje. 

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu powiedziała, że tak, kontynuowała, że później są wysyłane 

upomnienia, a na końcowym etapie o nałożeniu grzywny na osoby, które nie poddają 

się szczepieniom, decyduje Wojewoda. Dodała, że ten obowiązek Wojewody jest 

scedowany na Łódzkiego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego, także co zrobią  

w naszym powiecie, to przesyłają wszelką dokumentację i już wtedy prowadzone jest  

dalsze postępowanie, nałożenie grzywny przez Wojewódzką Stację. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze drugą 

sprawę odnośnie szczepionek, praktycznie całe rejestry prowadzą POZ-y  

i placówki ochrony zdrowia, prawda? 

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu powiedziała, że tak. 



11 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co jest teraz  

z uchodźcami z Ukrainy - panujemy nad tym, czy nie? Dodał, że teoretycznie 

rejestrują w POZ-ach dzieci, ale praktycznie wiadomo jak to wygląda.  

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu odpowiedziała, że na pewno te dzieci, które są urodzone  

w naszym szpitalu, to zostały poddane szczepieniom, natomiast te, które mieszkają 

gdzieś w gminach, to też nie mają wiedzy, czy są wszyscy zarejestrowani,  

bo również Polacy niekoniecznie są zarejestrowani i przypisani do danego POZ-u. 

Jeśli w danym powiecie obywatele Ukrainy zgłaszają się do POZ-u, to też personel 

prowadzi wywiady środowiskowe i jakby jest mu to „na sercu”, żeby te dzieci objąć 

szczepieniami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że oni mają taki sam dostęp do świadczeń zdrowotnych, jak obywatele Polski. 

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu powiedziała, że tak, mają dostęp do szczepień. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

a propos obowiązku szczepień powiedział, że chyba przedwczoraj widział  

w telewizji, że rodzice, którzy nie będą poddawać dzieci szczepieniom, będą mieli 

kary, ma być to jak gdyby zaostrzone. 

Pani Małgorzata Komar – z-ca Powiatowego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Wieluniu odpowiedziała, że tak, coś zostanie wprowadzone, 

dokumentacja chyba zostanie zmieniona, jakieś systemy zostaną. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. - temat sesyjny (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie prośby Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie  

o wyrażenie zgody na wymianę zużytego wyposażenia i jego dodatkowe 

doposażenie w kwocie 20.000,00 zł. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprawa jest tego rodzaju, że nie dodajemy żadnych środków, tylko jest  

to w ramach tych 10%, ustawa o Warsztatach Terapii Zajęciowej mówi, że można  

w ramach tych środków nie więcej niż 3% przeznaczyć na doposażenie. Nadmienił, 

że ogólnie ustawa mówi o tym, że te 10% to jest na bieżące utrzymanie WTZ. Powitał 

panią Anettę Nowaczyk - kierownika WTZ-u i panią Patrycję Świtalską - kierownika 

Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Powiedział, że rozumie, że wszystko się 

zużywa i przekazał pani kierownik WTZ, że wytłumaczył Zarządowi, z czego  

to wynika, że w ramach tych 10%... 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że może nie w ramach 

10%, a w ramach wszystkich środków. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że w ramach wszystkich środków, 3% możecie przeznaczyć za zgodą powiatu  

na doposażenie placówki. Zapytał panią Anettę Nowaczyk, czy chciałaby coś dodać. 

Pani Anetta Nowaczyk – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że nie, prosiła tylko o zgodę, żeby troszeczkę podnieść 

jakość.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może 

niezwiązane z tematem, ale chciałby zapytać o ilość oczekujących osób. 

Pani Anetta Nowaczyk – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że z tego, co jej wiadomo, to jest 4 albo 5 osób. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kilka osób 

teraz kończy, zarówno Gromadzice, jak i Szkołę Specjalną, rozmawiał ostatnio  

z mamami dzieci, że mają problem, żeby gdziekolwiek dzieci teraz mogły 

kontynuować. Dopytał, czyli około 4 osób jest, tak? 
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Pani Anetta Nowaczyk – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że tak, w tym roku parę osób od nich odeszło, jedna 

osoba, co już wie na pewno, odchodzi w sierpniu, a co dalej to okaże się,  

ponieważ to też u nich jest czasami nieprzewidywalne. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jedno 

pytanie, czy te meble ogrodowe mieszczą się w tym wyposażeniu, doposażeniu? 

Pani Anetta Nowaczyk – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Olewinie odpowiedziała, że chodzi o stoły i ławy do siedzenia. Dodała,  

że to uzgodni z panią dyrektor PCPR-u. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w związku z brakiem dalszych pytań przechodzi do podjęcia uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia 

lub dodatkowe wyposażenie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Olewinie. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”)  podjął uchwałę  

Nr 1215/23 w sprawie wyrażenia zgody na niezbędną wymianę zużytego 

wyposażenia lub dodatkowe wyposażenie Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie  

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1215/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Zaakceptowanie postanowień Aneksów do porozumień nr 15a, 15b, 15c, 

zawartych w dniu 18.06.2012 r., zmienionych późniejszymi Aneksami w sprawie 

wydatków ponoszonych przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu 

dzieci w rodzinach zastępczych zawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego. 
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Pkt 8 

Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 3/2018, zawartego  

w dniu 11.05.2018 r. w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto Łódź  

z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

Powiatu Wieluńskiego. 

 

Pkt 9 

Zaakceptowanie postanowień Aneksu do porozumienia nr 1/2021 zawartego  

z Powiatem Wieruszowskim w dniu 08.04.2021 r. w sprawie ponoszenia 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka  

w rodzinnej pieczy zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego. 

 

Pkt 10 

Zaakceptowanie postanowień Aneksów nr 1 do porozumień z Miastem 

Chorzów zawartych w dniu 31.01.2023 r. w sprawie ponoszenia wydatków  

na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską - dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotowe punkty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

postanowień przedmiotowych aneksów.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”): 

     Ad.7. zaakceptował postanowienia Aneksów do porozumień nr 15a, 15b, 15c, 

zawartych w dniu 18.06.2012 r., zmienionych późniejszymi Aneksami w sprawie 

wydatków ponoszonych przez Powiat Kędzierzyńsko-Kozielski z tytułu pobytu dzieci 

w rodzinach zastępczych zawodowych na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

      Ad. 8. zaakceptował postanowienia Aneksu do porozumienia nr 3/2018, 

zawartego w dniu 11.05.2018 r. w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto 

Łódź z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Wieluńskiego.  

    Ad. 9. zaakceptował postanowienia Aneksu do porozumienia nr 1/2021 zawartego 

z Powiatem Wieruszowskim w dniu 08.04.2021 r. w sprawie ponoszenia wydatków 

na opiekę i wychowanie dziecka w rodzinnej pieczy zastępczej spokrewnionej  

na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

     Ad. 10. zaakceptował postanowienia Aneksów nr 1 do porozumień z Miastem 

Chorzów zawartych w dniu 31.01.2023 r. w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę 

i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinnej pieczy zastępczej 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiały w ww. sprawach stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 r. zadań zlecanych przez Powiat 

Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

kierownik chciałaby coś dodać.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że zostały przeprowadzone konsultacje w terminie  

od 26.05.br. do 9.06.br., ogłoszenie było zamieszczone na stronie internetowej,  

na BIP (Biuletyn Informacji Publicznej) oraz na tablicy ogłoszeń. Nadmieniła,  
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że dołączyli również uchwałę Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w sprawie zaopiniowania projektu ogłoszenia, uwag nie wniesiono.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

    

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął  

uchwałę Nr 1216/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie 

realizacji w 2023 r. zadań zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji 

organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1216/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu - temat sesyjny. 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu, której udzieli głosu. Powiedział, że sytuacja nie jest łatwa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

materiał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że przewidywany 

wynik finansowy na 2023 r. zakłada stratę 3 535 045 zł. Zapytał, czy jest jakaś 

szansa, żeby ten wynik był inny, bo to jest jednoznaczne z tym, że na koniec roku 

będzie brakować pieniędzy 3 535 000 zł. Dodał, że opiera się tylko na wyniku,  
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a nie na przepływie środków pieniężnych, ale można powiedzieć, że będzie mniej 

tych środków. Zapytał, skąd wziąć na pokrycie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że jeżeli chodzi 

o plan na 2023 r. to dane umieszczone w raporcie o sytuacji społeczno-ekonomicznej 

na ten rok podali analogiczne jakie mają w planie finansowym jednostki. Dodała,  

że mają informacje zewnętrzne, że poziom wyceny ma się zwiększyć już od maja,  

ale wciąż czekają na konkrety. Zaznaczyła, że ma się zmienić wycena chirurgii,  

cały czas jest mówione jeszcze o zmianie wyceny na Szpitalnym Oddziale 

Ratunkowym (SOR). Podkreśliła, że na pewno te kwestie są zauważalne,  

NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia) wystąpił do nich i do innych szpitali o informację  

na temat zobowiązań, w tym zobowiązań wymagalnych rok do roku, itd., więc wie,  

że analizują dane. Nadmieniła, że plus dla naszego szpitala jest taki,  

że nie są odosobnieni w tym pogorszeniu sytuacji. Powracając do kwestii planu 

finansowego zauważyła, że  nauczeni doświadczeniem lipca zeszłego roku, trudno 

wykazywać się nadmiernym entuzjazmem, ale oczywiście jest takim typem 

człowieka, że ma nadzieję, że jak ktoś mówi, że będzie takie przeliczenie, to jednak 

spowoduje, że ten wynik finansowy nie będzie...  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, czy pani 

dyrektor ma na myśli kolejne podwyżki od lipca.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że od lipca 

będą kolejne podwyżki, które nie będą kwotowo tak wysokie, bo już wiedzą jakie 

będą, niemniej jednak nie wiedzą jakie będzie finansowanie, bo znowu przeliczą 

procedury od lipca tylko w naszym szpitalu i w wielu szpitalach nie jest rozwiązany 

problem od poprzedniego lipca, jeżeli chodzi o zrównoważenie kosztów 

wynagrodzeń. Zaznaczyła, że to jest poważny problem. Jeżeli teraz zorientowali się  

i mówią, że od maja podniosą te procedury, bo rzeczywiście sprawozdania marcowe 

są przekazywane do ministerstwa, więc mają autentyczne dane finansowe  

ze wszystkich szpitali, to może będzie jakieś przeliczenie, ale na razie nie wiedzą 

tego, nie ma żadnych aneksów, żadnych konkretnych propozycji. Jest to na razie  

na zasadzie rozmów i informacji z ministerstwa, o ile i jak planują podwyższyć 

poszczególne procedury, czy ryczałt, to jeszcze są dyskusje bez konkretów. Dodała, 

że jeżeli zrównoważą, to wiadomo, że wynik będzie zupełnie inny. Nadmieniła,  

że w tym wyniku były przewidywane również lipcowe podwyżki.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy przy tym 

nie były brane jeszcze działania wspólne, które planują odnośnie kredytów.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie. Dlatego, że na tyle nie wiadomo jak będzie wyglądał ten 2023 r., dodając,  

że po lipcu będzie bardziej wiedziała, podwyżki będą od lipca. Nadmieniła, że była 

zobowiązana do wydania zarządzenia dotyczącego podwyżek, zawierania 

porozumień, nie mają żadnej informacji na temat NFZ, jak to będzie finansowane,  

o ile i czy będzie zabezpieczenie, więc oparła się jedynie na przepisach prawa,  

jak w zeszłym roku, do których została zobligowana i jakby jeden do jednego tego 

typu zarządzenia wyszły, czyli jakby nic więcej dla pracowników, dalej pozostaje 

kwestia pielęgniarek, która na ten moment nie jest rozwiązana przez ustawodawcę.  

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy podwyżki, które mają nastąpić od 3. lipca mają dotyczyć wszystkich pracowników 

służby zdrowia.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Dodała,  

że przepisy ustawowe są tak skonstruowane, że ustawa wprowadza w zawodach 

medycznych konkretne doprecyzowanie w konkretnych grupach zawodowych  

z dokładną kwotą wynagrodzenia zasadniczego jakie pracownik musi osiągnąć  

w zawodach medycznych, a następnie ustawa przywołuje, że podwyżka musi 

dotyczyć wszystkich pracowników zatrudnionych w szpitalu de facto i że ta podwyżka 

powinna być analogiczna i sprawiedliwa w stosunku do podwyżek pracowników 

medycznych. Dodał, że w tym roku robią w ten sposób, podwyżka pracowników 

medycznych jest na poziomie 13% uśredniając dla wszystkich grup i taką też 

podwyżkę planują w sferze niemedycznej dlatego, że w sferze niemedycznej 

wynagrodzenia zasadnicze są na tak niskim poziomie, że tak naprawdę wzrost 

poziomu wynagrodzenia zasadniczego, pensji minimalnej powoduje, że i tak muszą 

podnieść, a jednocześnie łączą to sprawiedliwe podejście, co do branży medycznej. 

Zaznaczyła, że w zeszłym roku zrobili zróżnicowanie na tej zasadzie gradacji  

i według jakby działań, zakresów czynności, więc w zeszłym roku zostało zrobione 
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według zaszeregowania pracowników sprawiedliwe, a teraz robią procentowe,  

czyli 13% pracownicy niemedyczni.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do 2-letniej symulacji 

na lata 2023-2025, gdzie zakłada się, że koszty finansowe będą się zmniejszać. 

Zapytał, czy na zasadzie zmniejszenia WIBOR-u. Powiedział, że w tym momencie 

chyba bardzo optymistycznie zakłada się, że WIBOR zmaleje i zmaleją odsetki,  

bo teoretycznie odsetki będą płacone w tej samej wysokości.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że koszty 

finansowe uwzględniają obecny stan kredytów i pożyczek, po prostu uwzględniają 

spłatę. Nadmieniła, że nie zostały zaniżone w ten sposób, że liczą na jakieś 

zmniejszenie WIBOR-u.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w kosztach 

finansowych, w odsetkach może pani dyrektor zna ile w tych odsetkach stanowią 

koszty, odsetki od zobowiązań wymagalnych, ale ile od samych kredytów.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała,  

czy w symulacjach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że nie odpowie 

teraz, ale oczywiście udzieli odpowiedzi. Zaproponowała, że może nawet dzisiaj  

odpowiedzieć na e-maila panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił o to, jeśliby się udało, 

ponieważ to ma znaczenie w następnych uchwałach, bo będzie następny punkt,  

aby wyeliminować odsetki od zobowiązań wymagalnych, a pozostawić odsetki  

od kredytów i nic więcej. Dlatego chciał wiedzieć, czy na tym będzie jeszcze jakaś 

oszczędność.     

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oszczędność na 100% będzie, ponieważ mają obecnie zobowiązania wymagalne 

na poziomie blisko 4 mln zł, to przy takim poziomie zobowiązań muszą się liczyć  

z tym, że jeśli nawet nie w trakcie roku, to na koniec roku spotkają ich dodatkowe 

koszty finansowe związane z tym, że firmy zaczną wystawiać noty.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, gdyby szpital nie był 

zadłużony, to czy po podwyżkach wypłat, które mają być w lipcu wystarczyłoby 

pieniędzy z NFZ na bieżące funkcjonowanie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała, czy w zeszłym 

roku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że w tym roku.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że w tym 

roku to jeszcze nie wiemy, dodała, że nawet nie, jeżelibyśmy nic nie dostali więcej 

zwiększenia przychodów. Kontynuowała, że nie wie, ile dostanie zwiększenia 

przychodów. Jeżeli nie dostaliby nic, a na pewno dostaną, jakieś przeliczenie 

procedur na pewno będzie. Jeżeliby nie dostali przeliczenia, to by nie wystarczyło  

dlatego, że koszty kredytów to jest miesięcznie powyżej 200 tys. zł.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że można powiedzieć, 

że jesteśmy w takiej spirali.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

na pewno jakby byli oddłużeni, to w zeszłym roku od lipca nie byłby aż taki 

drastyczny problem tylko, że z płynnością radzili sobie w taki sposób,  

że musieli - przypomniała 6 miesięcy nie płacili rat kapitału, itd. tego typu działania 

robić, żeby zostawić te 200 tys. zł, bo jak mówiła, jeżeli mają miesiąc w miesiąc  

500 tys. zł nie pokryte na podwyżki, to szukali tego pieniądza.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wpływy z NFZ 

wiadomo, że najprawdopodobniej będą zwiększone, czyli hipotetycznie zakładając, 

gdyby szpital  nie był zadłużony, to jest szansa, żeby to się bilansowało.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zdecydowanie tak, bo w działalności operacyjnej bilansują się. Generalnie robią 

dużo jak na szpital powiatowy, obłożenie na oddziałach mają duże, zwiększają 

nadzór nad wycenami, żeby wszystko było rozliczone, więc obszar po obszarze, 

nawet jeżeli jest coś z opóźnieniem, bo np. chemioterapia poszła z opóźnieniem,  

bo mieli problemy związane z nowym oprogramowaniem, ale te problemy  

też są rozwiązane. Dodała, że nie uważa sobie, żeby coś takiego zaważyło,  

że nie dostaną zwrotu za procedury, które wykonują. Dodała, że są sytuacje  

jak np. na rehabilitacji, że wypracowali w I kwartale nadwykonania na poziomie  
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120 tys. zł, ale Fundusz przysłał porozumienie i wypłaci tylko 50 tys. zł, po prostu 

obniżył wartość punktu. Nadmieniła, że to się działo w historii. Podkreśliła,  

że do 30. czerwca mają stan zagrożenia epidemicznego. Dodała, że wchodzi 

konieczność wejścia lekarza do „S”-ki. Lekarzy nie ma, w związku z tym mają 

informację, że NFZ będzie dopuszczał sytuacje, że nie wsiada lekarz, ale wsiada 

ratownik, ale będzie płacił jak za „P” i to powoduje sytuację, że znacząco zmniejszy 

się poziom finansowania karetek, bo „P” nie bilansują się, zarabiają na „S”, a lekarzy 

jest bardzo mało. Przekazała, że w zasadzie takiego lekarza, którego może  

ze swojego zestawu lekarzy, których ma - zaznaczając, że starają się oczywiście 

pozyskać nowych lekarzy, więc działania będą nadal w tym kierunku – ma jednego 

lekarza, którego może bez szkody dla działalności SOR (Szpitalny Oddział 

Ratunkowy), dla działalności szpitala dać na karetkę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1217/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu - temat sesyjny (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1217/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.04.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 30.05.2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że jest to obraz tego 

wyniku finansowego, który jest planowany na koniec roku. Jest to informacja  

na koniec kwietnia to jest zwiększenie zobowiązań o 1 mln zł, czyli 1/3 straty 

zaplanowanej na 2023 r.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

dyrektor, czy są jeszcze jakieś możliwości.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to,  

co mogą to oczywiście procedurami medycznymi, bo niczym innym nie mogą. 

Dodała, że są związani ryczałtem w pewnym zakresie i też tego nie przeskoczą, 

ryczałt wyrabiają za I półrocze razem z nadwykonaniami, więc pędzą w tym sensie,  

że to będzie szansą również na zwiększenie ryczałtu. Zaznaczyła, o ile pozwoli  

im wydajność bloku operacyjnego, poziom anestezjologów, to rzeczywiście oddziały 

zabiegowe mają chętne do pracy. Podkreśliła, że ich „wąskim gardłem” może okazać 

się blok operacyjny, że mają tylko 3 sale operacyjne i że mają anestezjologów,  

ale nad tym pracują, aby anestezjolodzy nie blokowali również pracy, bo takie 

zagrożenie przed chwilą nad nimi „wisiało”, ale myśli, że na dzień dzisiejszy już nad  

nimi nie „wisi”, a nie zadziało się tak do tej pory, że nie było tak, że mniej działają,  

że jest mało anestezjologów, podkreśliła, że nie. Nadmieniła, że wiadomo,  

że jak ruszy rezonans magnetyczny, to będą starali się o kontrakt na rezonans.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy ruszy 

rezonans.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że chciałaby  

jak najszybciej, blokują ich sprawy techniczne i p.poż., czekają na kosztorys  

i projekty, zlecenie otrzymał pan inspektor, żeby zrealizować. Poinformowała,  

że ponaglają pana inspektora i przy okazji podziękowała panu wicestaroście,  

że wspomaga ją w tym działaniu, ponieważ chcą jak najszybciej uzyskać  

te informacje. Przekazała, że od drugiej strony, tj. IOWISZ (Instrument Oceny 

Wniosków Inwestycyjnych w Sektorze Zdrowia) to mają go zatwierdzony pozytywnie, 
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więc jeżeli chodzi o kontakt z NFZ, to nie przewiduje żadnych trudności. Problemem 

jest troszeczkę stara bryła budynku szpitala niekoniecznie na tyle tutaj ta część  

w sprawach p.poż., jak dzisiejsze wymogi prawne, bo tutaj ograniczają ich pewne 

rzeczy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pytania się wyczerpały, Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

 

         Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 30.04.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

30.05.2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pozytywną opinię oferty kredytowej na udzielenie 

kredytu obrotowego nieodnawialnego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

sprawy sądowe.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

z tym, że nie jakoś nienormalnie niż zazwyczaj. Generalnie na ten moment nie ma 

żadnej informacji, że jest jakaś sprawa sądowa, jeżeli chodzi o błędy medyczne, 

zagrożenie wypłatą przez szpitala jakiegoś odszkodowania, więc tutaj nie ma 
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żadnych złych wieści. Jeżeli chodzi o e-usługi, to zostali obciążeni korektą finansową 

aż 25% dotyczącą błędu związanego z ogłoszeniem o tym zamówieniu,  

z tym, że brak jednej informacji wynikał z tego, że nie było w formularzu wniosku 

miejsca na wpisanie tej informacji. Zaznaczyła, że próbowali przed sądem  

to udowodnić, ale to nie zostało uwzględnione. Było przekierowanie na informację 

gdzie był już komplet tych informacji, które w ogłoszeniu powinny się znaleźć,  

ale to też sąd pierwszej instancji nie uwzględnił. Przekazała, że wystąpili  

o uzasadnienie, po zapoznaniu się z nim zostaną podjęte decyzje, aczkolwiek 

szanse tu są niewielkie, chociaż teraz są w trakcie kontroli związanej z projektem  

e-usług i panie kontrolujące były bardzo zaskoczone, że otrzymali korektę za coś 

takiego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaka to jest kwota.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to jest 

kwota blisko 500 tys. zł, jeżeli chodzi o korektę. Dodała, że generalnie, jeżeli chodzi  

o Łódzki Urząd Marszałkowski w tych kwestiach jest bardzo rygorystyczny, dlatego 

liczyli, że mają szansę w sądzie dlatego, że inne urzędy marszałkowskie  

nie nakładają korekt w takich przypadkach, a już na pewno nie 25% tylko może 5%.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że na podstawie 

materiałów ze szpitala dokonał analizy i chciałby, aby członkowie Zarządu o tym 

wiedzieli, a mianowicie na dzień 30. czerwca, jeżeli nie byłaby podejmowana 

uchwała i decyzja o kredycie, zobowiązania szpitala z tytułu kredytów – podkreślił,  

że nie mówi o BFF, byłaby to kwota 24 012 861,69 zł, to jest kredyt obrotowy 

22 388 900 zł, kredyt inwestycyjny 623 961,69 zł i ten kredyt, który jest zaciągnięty  

w tym roku w wysokości 1 mln zł. Kontynuował, że jeżeliby doszło do zaciągnięcia 

tego kredytu w PKO, stan zobowiązań z tytułu kredytu wynosiłby 27 800 000 zł, czyli 

26 800 000 zł to, co pani dyrektor prosi i zostaje 1 mln zł w PKO, czyli 27 800 000 zł. 

Zaznaczył, że wzrost zadłużenia z tytułu kredytów to 3 787 138 zł. To jest jedyne 

zagrożenie, że zwiększenie kredytu. Wyraził nadzieję, że będzie jakiś zapis  

w umowie kredytowej, że reszta środków, które nie pójdą na spłatę kredytów będzie 

musiała być wykorzystana na spłatę zobowiązań wymagalnych.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, że tak. Dodała, aby pamiętać, że cała kwota rzeczywiście zostanie 
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nazwana teraz kredyt, ale spłacą to na to, co dzisiaj nazywa się kredyt, nazywa się 

pożyczka i nazywa się zobowiązania wymagalne, czyli kredytowanie tak naprawdę  

u kontrahentów.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z tych ostatnich 

informacji wynika, że zobowiązania wymagalne wynoszą 3 869 000 zł, więc 

zobowiązania z tytułu kredytu zajmują całkowicie miejsce zobowiązaniom z tytułu 

starych kredytów i zobowiązań wymagalnych. Dodatkowo szpital miał prognozowany 

rachunek zysków i strat na lata: 2023, 2024, 2025, dlatego zapytał o kwoty odsetek 

od zobowiązań wymagalnych. Dodał, że oprócz tego, że kredyt zostanie zwiększony  

i pokryje wszystkie zobowiązania, to daje „oddech” przez pół roku 2023 r. spłaty 

kredytu i w 2024 r. też szpital nie będzie płacił w ogóle kapitału, a w 2025 r. tylko  

500 tys. zł. Kontynuował, że jeżeliby doszło do tego, to na odsetkach w 2023 r. 

szpital spłaci więcej, będzie miał więcej kosztów 152 tys. zł, natomiast nie spłaci 

kredytów w wysokości 756 tys. zł, czyli wolnych środków będzie miał 600 tys. zł.  

W 2024 r. nie spłaci kapitału kredytu w wysokości 1 513 000 zł, natomiast nadpłaci  

w odsetkach, ale ma nadzieję, że WIBOR spadnie. Dodał, że odsetek będzie więcej 

o kwotę 400 tys. zł, czyli wolnych środków do wykorzystania będzie 1 100 000 zł.  

W 2025 r. ta oszczędność to będzie około 500 tys. zł, natomiast w samym  2026 r. 

spłata kapitału będzie w wysokości 1 mln zł, ale obecnie w planie jest około 

3 365 000 zł, czyli oszczędność na spłacie kapitału będzie 2 365 000 zł, odsetki  

będą większe o 636 tys. zł, czyli szpital będzie miał do wykorzystania w 2026 r. 

1 729 000 zł. Dlatego, jeżeli chodzi o płynność, to jego zdaniem decyzja jest dobra, 

zwiększenie kwoty kredytu jest jedynym tutaj minusem. Zasadnicza pozytywna jego 

zdaniem przesłanka dotyczy tego, zaznaczył, że wczoraj rozmawiał z panem  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej, że rzeczywiście ten nowy kredyt powiat będzie 

poręczał tylko do wysokości spłaty kapitału, czyli do kwoty 26 800 000 zł, natomiast 

stary kredyt poręcza wraz z odsetkami, które są bardzo duże i w samej Wieloletniej 

Prognozie Finansowej obciążenie z tytułu poręczeń w latach następnych znacznie 

się zmniejszy, więc wskaźniki powinny zadziałać w latach 2025, 2026, 2027,  

bo zawsze są najtrudniejsze te 3 lata do przodu i ma nadzieję, że będzie większa 

możliwość takiego luzu w tworzeniu budżetu na przyszły rok. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że zgadza 

się w 100%, ale dodała, że to, co w zasadzie „kładzie” nie tylko szpitale,  

ale przedsiębiorstwa tego typu publiczne, to nie wynik ekonomiczny tylko brak 
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płynności finansowej, więc to jest największe zagrożenie dla działalności szpitala  

i dla rozwoju, bo niestety jeżeli nie ma płynności finansowej, to zaczyna się wszystko 

rozchodzić tym bardziej, że szpital nie może sobie pozwolić na niewypłacenie 

wynagrodzeń kadrom, wypłatę z opóźnieniem, a główne koszty to koszty 

pracownicze. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że płynność 

finansowa wynika z wyniku finansowego. Jeżeli nie doprowadzimy do zrównania 

przychodów z kosztami chociażby tylko i wyłącznie, to zawsze będziemy musieli 

borykać się z sytuacją, że trzeba będzie dobrać tych środków.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że działają jak przedsiębiorstwo prywatne tak naprawdę dlatego wynik, rachunek 

zysków i strat nie robią tak jak budżetówka w sensie kasowo tylko memoriałowo. 

Przekazała, że prowadzi analizę pieniężną. Nadmieniła, że bierze pod uwagę 

wszystkie koszty, które są niefinansowe i przychody, które są niefinansowe  

i analizuje pod tym kątem co się dzieje, ponieważ muszą mieć taki wpływ środków, 

żeby wypływ nie był większy i do tego dążyć, wynikiem pośrednim tego  

są zobowiązania wymagalne.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jak to wygląda.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jak się 

podnoszą zobowiązania wymagalne tak, jak jest to widoczne, to znaczy, że się  

nie bilansują w sensie pieniężnym.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile brakuje.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że w jej 

odczuciu brakuje miesięcznie pół miliona na podwyżki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się  

do rozszerzenie działalności szpitala, żeby zwiększyć przychody, co jego zdaniem 

pani dyrektor robi, tj. tej działalność, która się opłaca. Dodał, żeby nie było tak, że coś 

nowego otwiera się, bo jest taka potrzeba społeczna, a czasami się tym kierujemy, 

ale wynik finansowy, ogólny rozrachunek przynosi stratę. Dopowiedział,  

że nie można robić wszystkiego za wszelką cenę, bo jeżeli się to nie zrównoważy,  

to kiedyś „pęknie”.    

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, że tak, są elementy, które trzeba jeszcze poukładać, mentalność 

ludzką jest najtrudniej zmienić, ale robią to „małymi kroczkami”. Na pewno to,  
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co w obecnym systemie mogą robić, to rozwijać poradnictwo i żeby tego było jak 

najwięcej, ponieważ tutaj są usługi nielimitowane, podobnie jak TK (Tomograf 

Komputerowy), z tym, że też trzeba to dobrze ustawić, żeby to dobrze wychodziło, 

ponieważ wiadomo, że tam są duże koszty odnośnie funkcjonowania. Dodała,  

że bardzo chcieliby uruchomić pracownię endoskopową na zewnątrz i nawet jeśli  

nie uda im się wyremontować ze środków zewnętrznych, to widzi taką możliwość  

w ramach byłego SOR-u i trzymają tę przestrzeń, bo tam rzeczywiście da się zrobić 

pracownię endoskopową świadczącą na zewnątrz. Zaznaczyła, że zobaczą, w którą 

stronę pójdą sprawy i rozliczenie procedur, bo to będzie miało duże znaczenie przy 

planowaniu ewentualnych działań po to, żeby szpital radził sobie coraz lepiej również 

w sensie finansowym.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do słów pani 

dyrektor, że wysyłali wcześniej informację na temat zobowiązań wymagalnych  

do ministerstwa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że wysłali 

do ministerstwa i do NFZ.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy czasami nie ma 

jakiś działań, aby spłacić zobowiązania wymagalne szpitali. Zaznaczył, jeżeli 

pozbędziemy się ich tym kredytem, to nie będziemy ich mieć.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że nie. Generalnie są zobligowani do działań zmierzających do tego, żeby 

zobowiązań wymagalnych nie było. Podkreśliła, że to, o czym się mówi dotyczy 

oddłużenia szpitali, ale nie ma żadnych konkretów, a to w przypadku naszego 

szpitala byłoby bardzo dobre. Poinformowała, że jak była na spotkaniu, to pan 

Bromber wskazywał na 4 elementy, które są dla nich priorytetem i ten ocenił 

najwyżej.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu nawiązując do pewnej 

wcześniejszej wypowiedzi, że szpital był, będzie, bo to jest „cud ekonomiczny”  

i zawsze działa. Zaznaczył, że ten „cud ekonomiczny” właśnie wygląda tak, że muszą 

zaciągnąć 27 800 000 zł, które przeliczając na te 20 lat wstecz to można by sobie 

powiedzieć ile brakowało w każdym z tych lat.   
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że niestety  

to pokutuje również wśród pracowników, że niektórym się wydaje, że to jest takie 

perpetuum mobile, ono zawsze będzie działać, a to nieprawda. Zaznaczyła, że jest 

kilka osób w szpitalu, które ciężko pracują na to, dodała, że musi pochwalić swoją 

główną księgową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to co pani 

dyrektor powiedziała wcześniej, że to jest zakodowane w głowie szczególnie tych 

pracowników  doświadczonych pracą w szpitalu, że przecież to było lata i szpital 

ciągle był, bo czy to był rok 2006, to 40 mln zł jest cały czas.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że wchodząc w 2017 r. do szpitala musi ocenić to w ten sposób, że w jej odczuciu 

zarządzania finansami tam nie było i to niestety pokutuje. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby pani dyrektor zrobiła tak, 

aby nie tylko kilka osób pracowało na ten wynik tylko, żeby cała grupa w szpitalu 

pracowała na ten wynik. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że miała  

na myśli „gimnastykę” nad tym, aby zarządzać zadłużeniem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że najgorzej jest, że około 90% załogi szpitala stara się na swoje możliwości  

i wiedzę pracować dobrze, a te 10% robi, tzw. „czarny pijar” szpitalowi i to też 

zniechęca potencjalnych pacjentów, żeby korzystać z usług tego szpitala.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że też zniechęca 

pracowników, bo ma takie opinie, że jeżeli nic nie pasuje, co by człowiek się  

nie starał, to jest źle, to może nie warto się starać i to jest niefajne.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby może wprowadzić jakiś 

motywacyjny system nagród, że dla tych, co się starają i bardzo dobry wynik 

wyrabiają, to żeby ich nagradzać. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to chyba jest wprowadzone, czy to był zamysł?  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że każdy 

oddział jest rozliczany oddzielnie, ale powie szczerze, że próbowała tego typu 

rozwiązań, ale ustawodawca wprowadza w sposób sztywny bardzo wysokie, rynek 

reguluje, kto ile ma dookoła i to jest już na takim wysokim poziomie, że trudno gdzieś 

tutaj jeszcze manewrować, co omówiła. Dodała, że myśli, że zwiększą obsadę 
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kadrową, mają bardzo dobrą współpracę z firmą, która sprowadza lekarzy z Białorusi, 

z Ukrainy, ale to jest też zasługa ordynatorów, bo u nas ordynatorzy są naprawdę 

otwarci, dają wsparcie, pomoc, uczą, ponieważ też tej pomocy chcą. Zaznaczyła,  

że mają taką załogę, że wszyscy chcą i dać wsparcie, i pomóc im po to, żeby dostać 

wsparcie i pomoc od nich. Powiedziała, że ortopeda, który się zjawił jest bardzo 

sprawny manualnie, jest to bardzo dobry ortopeda i to procentuje. Nadmieniła,  

że wczoraj miała spotkanie z następnymi lekarzem ortopedą z Białorusi i z panią 

doktor ginekolog, którzy bardzo poważnie myślą. Dodała, że najprawdopodobniej 

anestezjologa będą mieć z prawem wykonywania zawodu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że trzeba popracować 

nad językiem, ponieważ ma taką wiadomość, że ktoś był i nie za bardzo rozumiał,  

bo to była starsza osoba.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli chodzi  

o wynik finansowy, to mamy do czynienia z wydatkami bieżącymi. Dodatkowe 

zadania inwestycyjne wymagają kolejnych środków finansowych. Zaznaczył,  

że w tych kosztach nie ma wydatków inwestycyjnych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, a co z BFF.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnia, że w BFF mają 

limit, za który zapłacili prowizję, więc na pewno nawet, jeżeli zmienią kredyt,  

a jeszcze w obecnej umowie zamykać nie będą, bo nie będzie im się to opłacało,  

ale jeśli uda się nie korzystać, to będzie bardzo dobre, bo ten kredyt, który będzie 

jest na korzystniejszych warunkach.    

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie odnawiamy 

BFF po zakończeniu umowy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

byłaby taka możliwość, to jak najbardziej tak, bo on jest droższy, ale tańszy  

od zobowiązań wymagalnych z kolei.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przypomniał, że kiedyś  

na Zarządzie była mowa o budynkach, które są z tyłu szpitala. Zapytał, czy one  

są wynajmowane.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Jeden duży budynek jest jako magazyn, drugi budynek w części jest jako archiwum, 
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a w części był wynajmowany, teraz te pomieszczenia się zwolniły i planują kosztem 

archiwum powiększyć tę przestrzeń, bo łatwo mogą przesunąć ściany. Nadmieniła, 

że jest tam wymieniony dach, chcą to doprowadzić do porządku i tam będą świetne 

warunki dla zespołów wyjazdowych ratownictwa medycznego.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy rozmawiają  

o starych budynkach, które są przy granicy, bo jemu o te budynki chodziło.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że te są 

zupełnie nieużywane.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że zapytał  

w tym kontekście, czy jest sens je utrzymywać i płacić za nie podatek  

od nieruchomości. To są koszty, ale wiadomo, że rozbiórka też kosztuje.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał,  

że kiedyś była mowa o tym na Zarządzie i nie wie, czy tam nie była kwestia 

konserwatora, czy to nie jest zabytkowe.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że możliwe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest  

to pustostan, z którego nie ma korzyści.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że jak była  

na konferencji szpitali powiatowych, na którym były dane statystyczne szpitali  

i było podawanych 85% szpitali, to naprawdę nieźle sobie radzą. Dodała, że chyba 

80%, czy 90% szpitali powiatowych ma stratę, a w zeszłym roku miało tylko 40%.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przypomniał, że kiedyś zapytał  

o możliwości zrobienia fotowoltaiki na szpitalu. Dopytał, czy coś pani dyrektor 

sprawdzała.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

umówiona na spotkanie, audyt musiałby być uaktualniony, bo wtedy obejmował 

ściany budynków, itd.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu nadmienił, że może chociaż sam 

prąd, może nas nie stać na cały audyt, zrobienie ścian i ciepła, ale może chociaż 

zejść z prądu, żeby nie płacić.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odnośnie ścian wyjaśniła, 

że efektywność ekonomiczna była bardzo niewielka, dlatego, że tam są bardzo grube 

mury i niewiele ciepła przez nie ucieka, więc jeśli chodzi o ściany to nie ma takiej 

potrzeby, ale dach i fotowoltaika to jest rzecz, której nie mówią nie. Jest to do analizy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że zobaczą jak będą nabory ze Sprawiedliwej Transformacji.   

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, żeby przygotować 

dokumenty, żeby nie było, że jest nabór, a my nie wiemy nic.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że jest pozytywna opinia. Zapytał, kto jest „za” tym, aby wyrazić 

pozytywną opinię dotyczącą oferty kredytowej na udzielenie kredytu obrotowego 

nieodnawialnego.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził 

pozytywną opinię dotyczącą oferty kredytowej na udzielenie kredytu obrotowego 

nieodnawialnego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że to jest na razie 

oferta banku, a nie decyzja.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to jest podstawa, 

aby zostało to ujęte w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie,  

jak i w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 30. czerwca.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że podobno 

jest niewielkie prawdopodobieństwo, żeby decyzja była odmowna, ale chciała 

zasygnalizować, że to nie jest jeszcze decyzja tylko oferta, która najprawdopodobniej 

będzie poparta decyzją.  
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Pkt 15 

Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Olewin w sprawie wykonania projektu 

i przebudowy drogi powiatowej nr 4518E w m. Olewin (Olewin-Wierzchlas). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu i pana 

Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Powiedział,  

że jak ma rozumieć w tym roku dokumentacja nie zostanie wykonana.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zapytał, czy przy konstruowaniu budżetu na przyszły rok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że uważa, że tak. Zapytał, czy są inne propozycje.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, po co robić 

dokumentację. Wyraził swoje zdanie, czy nie lepiej robić na zasadzie Zaprojektuj-

Wybuduj, a nie robić ileś dokumentacji, żeby częściowo kogoś zadowolić. Nadmienił, 

że nie zna się na tym specjalnie, ale ileś dokumentacji jeszcze leży, tak? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dokumentacje już się pokurczyły, może zostały z 2-3 sztuki, reszta 

jest już przerobiona.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem 

Zaprojektuj-Wybuduj jest chyba lepszym rozwiązaniem niż robienie na zapas 

projektów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że w tej chwili trzeba byłoby przeznaczyć kwotę na opracowanie planu funkcjonalno-

użytkowego z budżetu powiatu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby wystąpić do gminy  

o partycypowanie w kosztach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeśli się 

wystąpi do gminy o partycypowanie w kosztach, to się zgodzą. Powiedział,  

że musimy wiedzieć, czy to robimy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

nadmienił, że na gminie Wieluń powiat ma najwięcej inwestycji w tej kadencji, więc 
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gmina Wieluń jest liderem pod względem wykonanych inwestycji na gminie przez 

powiat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

propozycja. Dodał, że jak zasugerował pan kierownik odnośnie ilości wykonanych 

inwestycji na gminie Wieluń jest to spora wartość i praktycznie powiat robi  

to z własnych środków jako wkład własny, a reszta jest robiona ze środków 

zewnętrznych. Powiedział, że można odpisać i przekazać gminie Wieluń drogę.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że niekoniecznie, ona spełnia kategorię drogi powiatowej.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że na inwestycję.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że na inwestycję i wówczas zobowiążą się, że będą partycypować w kosztach  

i zaznaczył, że to są jego rozważania. Zapytał, czy pan wicestarosta ma jakąś 

propozycję.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że do budżetu 

przyszłorocznego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że po dyskusji propozycja odpowiedzi na wniosek sołtysa wsi Olewin jest taka,  

że informuje się, że w tym roku powiat jest w trakcie realizowania wielu inwestycji  

na terenie Gminy Wieluń, Zarząd Powiatu w Wieluniu powróci do przedmiotowej 

sprawy przy konstruowaniu projektu budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

Zarządził głosowanie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek sołtysa wsi Olewin w sprawie wykonania 

projektu i przebudowy drogi powiatowej nr 4518E w m. Olewin (Olewin-Wierzchlas) 

informującej, że w tym roku powiat jest w trakcie realizowania wielu inwestycji  

na terenie Gminy Wieluń, Zarząd Powiatu w Wieluniu powróci do przedmiotowej 

sprawy przy konstruowaniu projektu budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Rozpatrzenie wniosku mieszkańców sołectwa Dębina i Walków w sprawie 

budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 4529E na odcinku od drogi 

krajowej nr 74 do skrzyżowania z drogą gminną w m. Dębina. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

około 50 tys. zł brutto w tym roku i jest to nierealne do wykonania.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że mieszkańcy mylą pojęcia i myślą, że jest możliwość wykonania samego 

chodnika wzdłuż drogi powiatowej. Zaznaczył, że to wiąże się z całkowitą 

przebudową drogi, więc to nie jest sam chodnik tylko jest to gruntowna przebudowa. 

Nadmienił, że na tym odcinku została wykonana nowa nawierzchnia, więc byłoby 

zniszczone to, co jest już zrobione.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że może chociaż samo 

pobocze zrobić, bo jest to napisane.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że zebrać pobocze i umocnić destruktem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że na ten moment w celu poprawy bezpieczeństwa.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jest prośba  

o rozważenie ewentualnych progów zwalniających. Dodał, że jego zdaniem do części 

pisma można się przychylić, skoro tam została wykonana nawierzchnia,  

to co będziemy ją zrywać i na nowo robić. Zaznaczył, że to jest bezsensowne 

wydawanie pieniędzy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

poinformował, że pojawi się problem z progami, bo na 100% progów, które montują 

80% w ciągu 3 miesięcy jest demontowanych na wniosek mieszkańców.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że w piśmie jest 

napisane o rozważeniu możliwości zamontowania ewentualnych progów 

zwalniających.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że każdy chce mieć próg tylko nie u siebie.  



35 
 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest tam przejście  

dla pieszych.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, zaznaczył, że tam nie ma chodnika, więc z rowu do rowu  

nie robią przejść.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że można pochylić się nad sprawą pobocza.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby zebrać pobocze  

i może użyć destruktu. Dodał o ustawieniu znaku: Uwaga piesi! 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy będzie robiona 

dokumentacja  w przyszłym roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

nie. Zaproponował odpowiedź, że na ten moment Powiatowy Zarząd Dróg  

w Wieluniu w ramach bieżącego utrzymania dróg umocni pobocza decyzją Zarządu, 

aby umożliwić ruch pieszych i wzmocnić konstrukcję drogi, która niedawno została 

wykonana. Zapytał, kto jest „za”.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy o bezpieczeństwie 

na tych drogach nic nie mówimy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że tam 

jest małe natężenie ruchu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

nadmienił, że jest przepis, o którym mało kto wiedział, że pomiędzy, jeżeli jest 

mieszkanie, czyli posesja to musi być oddalona od domu 15 m lub 25 m, bo ostatnio 

było to poruszane na Komisji Bezpieczeństwa i ludzie powołują się na te przepisy,  

że 15 m, czy 25 m i proszą, aby w terenie zabudowanym nie montować progu.  

Na dobrą sprawę jakby zrobić lustrację wszystkich przejść dookoła to podejrzewa,  

że większość z nich jest w sposób nieprawidłowy zamontowana.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaproponowanym projektem odpowiedzi.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek mieszkańców sołectwa Dębina i Walków  

w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 4529E na odcinku od drogi 

krajowej nr 74 do skrzyżowania z drogą gminną w m. Dębina informującej, że na ten 

moment Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu w ramach bieżącego utrzymania dróg 

umocni pobocza decyzją Zarządu, aby umożliwić ruch pieszych i wzmocnić 

konstrukcję drogi, która niedawno została wykonana (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do wykonywania w imieniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu praw i obowiązków wierzyciela w trybie ustawy  

z dnia 17 czerwca 1966 r. o postępowaniu egzekucyjnym w administracji  

w sprawach z zakresu zarządzania drogami powiatowymi. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że miał 

wątpliwości, ale pani mecenas wypowiedziała się, że nie wnosi uwag formalno-

prawnych. Zauważył, że zarządcą drogi jest Zarząd Powiatu, a nie PZD – PZD tylko 

na mocy uchwały przekazuje obowiązki i gdyby ktoś chciał podważyć w sądzie…  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że na tej samej 

podstawie wydaje decyzje o zajęcie pasa drogowego.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

nadmienił, że tę uchwałę wymyśliła pani mecenas.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że do tego 

upoważniają kierownika. Dodał, że nie ma tutaj żadnych przeciwskazań. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że podzielił się swoją wątpliwością. Zapytał, kto jest „za” podjęciem  uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1218/23 w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu do wykonywania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu praw  

i obowiązków wierzyciela w trybie ustawy z dnia 17 czerwca 1966 r. o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji w sprawach z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1218/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję  

w latach 2023 – 2026. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1219/23 w sprawie powołania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Wieluniu na kadencję w latach 2023 – 2026 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1219/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/336/22 

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1220/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1220/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 20 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/337/22 

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom 

zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku 

realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta 

Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1221/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę Nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 

zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku 

realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1221/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2022 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił projekt uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1222/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 - temat sesyjny (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1222/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że pierwszą sprawą w tym punkcie jest „Rozpatrzenie prośby Dyrektora ZS nr 1  

w Wieluniu z dnia 07.06.2023 r. znak: ZS1.010.13.2023 o ogłoszenie przez Powiat 

Wieluński „Ogłoszenia o otwartym naborze partnera w celu wspólnego 

przygotowania i realizacji projektu dofinansowanego w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, Działanie FELD.08.08. Kształcenie 

zawodowe”. Powitał panią Elżbietę Urbańską-Golec – dyrektora Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu, którą poprosił o zabranie głosu.   



41 
 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba –wicestarosta wieluński zapytał, kto może być 

partnerem.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że praktycznie w Polsce jest bardzo wiele firm, które zajmują się 

kształceniem zawodowym, natomiast im bardzo zależałoby na tym, aby tym 

partnerem była przede wszystkim instytucja, która posiada możliwości certyfikujące  

i tutaj jest kilka takich firm w Polsce. Wyraziła nadzieję, że się zgłoszą. Nadmieniła, 

że od wielu lat w poprzednich projektach współpracowali z Syntea z Lublina, z VCC, 

a ostatnio dosyć mocno współpracują z grupą, która jest członkiem Sektorowej Rady 

Nowoczesnych Usług Biznesowych, której jest członkiem. Gdyby ta grupa się zgłosiła 

to byłoby to dla nich przede wszystkim bardzo bezpieczne, ponieważ 

gwarantowałoby realizację projektu na bardzo wysokim poziomie merytorycznym,  

ale też takim technicznym później do przeprowadzenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaka jest korzyść  

dla takiego partnera, żeby zgłosił się do konkursu, bo za darmo nie będzie wydawał 

nam certyfikatów.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że pewnie, że nie, w tym konkursie FELD.08.08. jest mechanizm,  

tzw. kosztów pośrednich, które wynoszą do 25% stawki ryczałtowej i to 25%  

w zależności jaka będzie wartość tego projektu. Teraz pracują nad wyposażeniem, 

które chcieliby kupić, ponieważ nie ukrywa, że najbardziej na tym im zależy i żeby  

w Transformacji Zielonej Gospodarki było dla nich korzystne, więc partner nie ustala  

i nie chce ustalać jakiś konkretnych kwot, natomiast pewnie zadania, które 

realizowałby w sensie merytorycznym będzie wyceniał i mogą być wtedy płacone  

z tych kosztów pośrednich, ale to już przy wyborze partnera będą musieli  

konkretnie uzgodnić. Przekazała, że łódzkie teraz ogłasza ten projekt, natomiast już 

poszły rozstrzygnięcia w innych województwach, to jeśli chodzi o partnerów 

merytorycznych to około 20% kosztów pośrednich tak mniej więcej kosztują  

te projekty, czyli jest 25% z całości projektu, to 75% zostaje dla szkoły, około  

20%-25% ma ten partner.    
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wyposażenie 

techniczne dla szkoły będzie można kupić w ramach tego projektu. 

 Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w całości  

w kosztach bezpośrednich.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że w kosztach bezpośrednich, dodała, że zakładają w kosztach 

bezpośrednich. Kontynuowała, że koszty pośrednie w tym konkursie to jest tak jak 

powiedziała 25%, które wynikają z kosztów bezpośrednich, czyli ta kwota, jeżeliby 

udało się ten budżet i byłaby zgoda Zarządu, żeby na tę maksymalną kwotę napisali, 

to jest 4 mln zł i jest to maksymalne dofinansowanie, które można uzyskać. Tutaj  

te koszty pośrednie byłyby dosyć duże i one są rozliczane w formie ryczałtowej,  

co jest dobrą wiadomością, więc koszty pośrednie mogłyby też wspierać troszkę  

tę bieżącą działalność szkoły, tak jak to było dotychczas.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że z tego,  

co pani dyrektor napisała to są ciekawe kursy, można powiedzieć nowoczesne 

technologie.   

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest tego bardzo dużo, natomiast patrzyli pod kątem wskaźników 

projektów, że będzie wtedy dopuszczony do realizacji, kiedy będą mogli wykazać,  

że bardzo mocno działają w kierunku transformacji cyfrowej, transformacji zielonej.  

O ile odnośnie Transformacji Cyfrowej szkolenia praktycznie to zapewniają,  

to odnośnie Transformacji Zielonej to trochę ten partner będzie im potrzebny,  

żeby mógł przedstawić programy, które będą mogli wdrażać w zakresie wszystkich 

działań, które by się wpisywały.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński pogratulował pani dyrektor, 

że znalazła coś takiego, inne nasze szkoły też mogłyby z tego korzystać,  

ale dyrektorzy wolą jeździć autobusem, a potem przyjdą do Zarządu po pieniądze,  

bo nie mają sprzętu na egzamin.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

usprawiedliwiając inne szkoły powiedziała, że ten konkurs jest mocno ukryty  

na stronach urzędu marszałkowskiego. Dodała, że dzisiaj wie dlaczego, bo Łódź 

składa potężny wniosek systemowy dla wszystkich szkół zawodowych Łodzi i okolic, 
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stąd niechętnie dzielą się wiadomością. Nadmieniła, że pojawiła się ankieta przez 

jakiś moment, która bardzo szybko zniknęła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jak rozumie 

chodzi o 4 mln zł brutto, VAT jest kwalifikowalny.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, 15% to wkład własny, z czego nie musi być finansowy, łącznie 

może być też rzeczowy i tutaj też potrzebuje partnera dlatego, że partner może  

im częściowo ten wkład rzeczowy uzupełnić.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli 600 tys. zł.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie 600 tys. zł, myśli, że 5% wkładu… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił,  

że rzeczowego. Zapytał, czy powiat jest wnioskodawcą.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” wyrażeniem zgody na  ogłoszenie przez Powiat Wieluński „Ogłoszenia  

o otwartym naborze partnera w celu wspólnego przygotowania i realizacji projektu 

dofinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Łódzkiego  

2021-2027, Działanie FELD.08.08. Kształcenie zawodowe”.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na  ogłoszenie przez Powiat Wieluński „Ogłoszenia o otwartym naborze partnera  

w celu wspólnego przygotowania i realizacji projektu dofinansowanego w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, Działanie FELD.08.08. 

Kształcenie zawodowe” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejna sprawa to „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zlecenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu realizacji 

– w części odnoszącej się do Branżowej Szkoły I Stopnia w Zespole Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – postanowień umowy nr 289/2023 zawartej  

w dniu 29.05.2023 r. między Skarbem Państwa a powiatem wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup książek, realizację działań promujących 

czytelnictwo oraz zakup nowych elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych  

w ramach Rządowego programu wieloletniego „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa”. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1223/23 w sprawie zlecenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu realizacji – w części odnoszącej się do Branżowej Szkoły  

I Stopnia w Zespole Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – postanowień 

umowy nr 289/2023 zawartej w dniu 29.05.2023 r. między Skarbem Państwa  

a powiatem wieluńskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup książek, 

realizację działań promujących czytelnictwo oraz zakup nowych elementów 

wyposażenia do bibliotek szkolnych w ramach Rządowego programu wieloletniego 

„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1223/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział,  

że kolejna sprawa to „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zlecenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu realizacji  

– w części odnoszącej się do Technikum w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu – postanowień umowy nr 289/2023 zawartej w dniu 29.05.2023 r. między 

Skarbem Państwa a powiatem wieluńskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej  

na zakup książek, realizację działań promujących czytelnictwo oraz zakup nowych 

elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych w ramach Rządowego programu 

wieloletniego „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa”. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1224/23 w sprawie zlecenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu realizacji – w części odnoszącej się do Technikum w Zespole Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu – postanowień umowy nr 289/2023 zawartej w dniu 

29.05.2023 r. między Skarbem Państwa a powiatem wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup książek, realizację działań promujących 

czytelnictwo oraz zakup nowych elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych  

w ramach Rządowego programu wieloletniego „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1224/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ostatnia sprawa to  „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zlecenia Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu realizacji – w części odnoszącej się do Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu – postanowień umowy nr 289/2023 zawartej  

w dniu 29.05.2023 r. między Skarbem Państwa a powiatem wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup książek, realizację działań promujących 

czytelnictwo oraz zakup nowych elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych  

w ramach Rządowego programu wieloletniego „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa”. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1225/23 w sprawie zlecenia Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu realizacji – w części odnoszącej się do Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu – postanowień umowy  

nr 289/2023 zawartej w dniu 29.05.2023 r. między Skarbem Państwa a powiatem 

wieluńskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup książek, realizację działań 

promujących czytelnictwo oraz zakup nowych elementów wyposażenia do bibliotek 

szkolnych w ramach Rządowego programu wieloletniego „Narodowy Program 

Rozwoju Czytelnictwa” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1225/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy któryś  

z członków Zarządu ma jakąś sprawę do omówienia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poruszył kwestię zmiany terminu sesji 

z 30.06. na 29.09. br.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że skontaktuje się z panem przewodniczącym.  

 

 

 

Pkt 23 

 Wolne wnioski.  

 

Na CLXXVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  

 

 

 

 

Pkt 24 

Zamknięcie CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


